
Zápis z 4.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Levínská Olešnice 
konaného dne 23. 9. 2011 

 
Místo konání: Kulturní dům Levínská Olešnice 
Program:  dle pozvánek 
Přítomni: pp.A.Lízr, Z.Nosková, V.Pospíšilová, H.Háková, T.Martinek, Ing.J.Šíma,  
Omluveni:  A.Lízr ml. 
 

1. schůzi zahájil starosta obce, je 85,7%  účast zastupitelů, zastupitelstvo je usnášení 
schopné. 

 
Zapisovatelka :  Crhová J. 
Ověřovatelé zápisu:  Ing.Šíma, Pospíšilová V. 
 
Volba komise pro usnesení:  p. Háková H., Martinek T., Horáčková M. 
 
Schváleno 85,7 % hlasů. 
 
Doplnění programu:   
 

- schválení smlouvy s P.Dohnalem na výrobu nábytku prodejna Žďár 
- Schválení nákupu elektrocentrály pro vodárnu ve Žďáře 
- Schválení vypracování dotace  „ Prodloužení vodovodu do Žďáru“ 
- Schválení záměru prodeje nebo pronájmu pozemku p.J.Lízrovi 

 
Schváleno 85,7% hlasů. 
 
Kontrola usnesení z posledního zasedání: 

- Připomínky ke studii – Obchvat Horek – zasláno v termínu. 
- Výběr dodavatelů na techniku do lesa – 6 nabídek – komise nevybrala, po kontrole dle 

kritérií výběrového řízení zůstala pouze 1 firma. Bude zahájeno nové výběrové řízení. 
Na SZIF bylo požádáno o prodloužení termínu na realizaci  a vyúčtování projektu. 

 
 

2. Zpráva starosty obce 
Stále se zabýváme dotacemi z EU a SR na lesní techniku a opravu lesních cest. 
Je příslib dotace z KÚ LK na veřejný rozhlas,ještě není podepsaná smlouva. Bezdrátový 
rozhlas ba měl mít napojení na hasičský záchranný sbor, řízené počítačem. Umístění bude 
tam, kde je veřejné osvětlení, možnost je pořízení přijímačů i do domácností. Bylo vyhlášené 
výběrové řízení, 5.října má být na OÚ výběrové řízení firmy, která by měla realizovat tuto 
akci. 
Proběhlo školení na centrální evidenci adres a budov – nová akce podobná Czech POINTU. 
Proběhlo jednání se soukromými osobami a vlastníky pozemků, kterých by se týkala stavba 
vodovou- smlouvy s nimi jsou podepsány a doručeny na MěÚ do Jilemnice, aby mohlo být 
uskutečněno řízení na stavební povolení na prodloužení vodovodu do Žďáru. 
Starosta seznámil přítomné s nákupem centrály do vodárny ve Žďáře, aby mohla být využita 
voda z obecního vodovodu v době vypnutí elektrické energie.  
 
 
 



3. Projednání vyhlášky o volném pobíhání psů 
 
Místostarosta Z.Nosková seznámila přítomné s průběhem řešení vyhlášky o psech. 
Vyhláška byla konzultována s právníkem LK, na zasedání zastupitelstva byla pozvána z MěÚ 
Jilemnice z oddělení přestupků  p. Johnová . 
Problémy, které by řešila vyhláška, řeší i zákony, přestupky by byly projednávány na MěÚ 
v Jilemnici, máme s nimi sepsanou veřejnoprávní smlouvu. 
 
Starosta obce otevřel diskusi k danému problému: 
 
Starosta – není to jen řešení problémů se psy, ale i znečišťování veřejných prostranství      
                 kýmkoli – např. traktory z pole apod. 
 
Místostarostka – vše co by se mělo řešit musí být podáno v písemné formě, pouze ústní  
                           stížnost  se nemůže řešit. Stížnost může být anonymní, obsahem stížnosti  
                           musí být – kdy se incident stal, jména svědků, místo události, čas, kdy se  
                           událost stala. 
 
p.Horáčková M.  -  vyhláška by měla být, přestože jsou v platnosti zákony, mnoho občanů je  
                               nedodržuje.  
 
Starosta – vyhláška pouze řeší volný pohyb psů 
 
Hlasováno:  2 hlasy pro ,  2 hlasy proti,  2 se zdrželi hlasování  
 
 

4. Projednání žádosti z POV 
 
Obec by chtěla podat přihlášky do podzimního kola – rozpracovány jsou žádosti o klubovnu 
pro mládež, dokončení osvětlení na Hřbitově v Levínské Olešnici , dokončení parkoviště u 
MŠ, oprava Pomníku padlých v Levínské Olešnici.Starosta obce navrhuje, aby  vypracování 
žádosti o dotaci na prodloužení vodovodu do Žďáru provedla obec sama. 
 
Schváleno 85,7% hlasů. 
 

5. Projednání pronájmu nebo prodej pozemku 1436/3 panu Jaroslavu Lízrovi 
 
Protože  se špatně najíždí panu Lízrovi na pozemek, žádá o pronájem parcely pro lepší 
dostupnost a udržování. 
Zastupitelé se dohodli na pronájmu pozemku. 
 
Schváleno  85,7% hlasů 
 

6. Projednání smlouvy o zřízení věcného břemene 
 
Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene na přípojku elektrické energie u 
Gebauerových. 
 
Schváleno 85,7% hlasů. 
 



7. Diskuse 
 
p.Vagenknechtová – jak svítí veřejné osvětlení. 
 Odpověď starosty – veřejné osvětlení by nyní mělo již svítit, byla odstraněna závada. 
 
p.Kousal – co se bude dělat s lidmi z č.p.152 –  znečišťování  veřejného prostranství 
 
  
p.Sucharda – 15. října proběhne v naší obci Okresní kolo mladých hasičů, po obci bude větší  
                      provoz. Jsou zajištěna potřebná opatření k bezpečnosti  při pořádání této akce. 

-           dotaz k financování akcí pořádaných společně  hasiči s obecním úřadem. 
 
Starosta obce – obec nebude přispívat u výdělečných akcí, obec přispívá již na provoz vozidla  
                          při akcích. 
 

8. Usnesení a závěr 
 
P.Háková H. seznámila přítomné s usnesením. 
 
Pan starosta poděkoval přítomným za účast, pozval spoluobčany na  slavnostní otevření 
zrekonstruované prodejny ve Žďáře, které se bude konat 1.října 2011. 
Dále je pozval na poslední veřejné zasedání  v tomto roce, které se bude konat v Kulturním 
domě ve Žďáře a ukončil veřejné zasedání. 
 
 
V Levínské Olešnici 26. 9. 2011 
 
 
 
 
Zapsala : Crhová 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


